

基督教女青年會丘佐榮中學 The Y.W.C.A. Hioe Tjo Yoeng College

6 Sheung Wo Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong.
Tel: 27117159 Fax: 27142958 Email: http://www.htyc.edu.hk

Application For 2020-2021 S.1 Admission (Reserve)

2020-2021年度中一入學申請表(候補)

			由。	青編號(由校方	(e only):
Personal Paticulars	;個人資料:		T	月》朔 沉(田 仪 刀	(吳高)	
Name of Applicant : 申請人姓名	(in English	英文)	(in Chine	se 中文)	Sex : 性別	
Place of Birth : 出生地點	Date 出生	e of Birth: 上日期 (年y	ry/月mm/日dd)	Religion : _ 宗教		Recent Photo 近照
IKID Card/ Passport/ I P份證/護照/入境證號	-		, ,	9月者)		
DB Student Referenc 故育局學生編號	e No. (STRN): [
ome Address :	-				 	
-	 	 		Home Pho 住宅電話	one No. :	
Current School Name:	· ·					
見就讀學校名稱	Paticulars 家長	長/監護人資	料 :			Guardian 監護人
見就讀學校名稱 Parent / Guardian P Name in English	Paticulars 家長		料 :	lother 母親		Guardian 監護人
R就讀學校名稱 Rarent / Guardian P Name in English 英文姓名 Name in Chinese	Paticulars 家長	長/監護人資	料 :			Guardian 監護人
Rame in English 英文姓名 Name in Chinese 中文姓名 Relationship to Applic	Paticulars 家長	長/監護人資	料 :			Guardian 監護人
Rarent / Guardian P Name in English 英文姓名 Name in Chinese 中文姓名 Relationship to Applic 與申請人關係 Contact Phone No.	Paticulars 家長	長/監護人資	料 :			Guardian 監護人
Rame in English 英文姓名 Name in Chinese中文姓名 Relationship to Applic與申請人關係 Contact Phone No. 聯絡電話 Name of Company	Paticulars 家長	長/監護人資	料 :			Guardian 監護人
Name in English 英文姓名 Name in Chinese中文姓名 Relationship to Applic與申請人關係 Contact Phone No. 聯絡電話 Name of Company 公司名稱 Occupation	Paticulars 家長	長/監護人資	料 :			Guardian 監護人
Current School Name: 見就讀學校名稱 Parent / Guardian P Name in English 英文姓名 Name in Chinese 中文姓名 Relationship to Applic 與申請人關係 Contact Phone No. 聯絡電話 Name of Company 公司名稱 Occupation 職業 Information of applican P請人就讀本校之兄弟	Paticulars 家長 eant	支/監護人資 Father 父親 nding our school	料: 			Guardian 監護人

Extra-Curricular Activites (if any) 曾參與的課外活動(如適用):

Name of Extra- Curricular Acitivies*	Intra-School / Organization	Ourseinstien# lik lik #	Award (if any)	Year 年份	
課外活動名稱*	校內/校外	Organization [#] 機構 [‡]	獎項(如適用)	From 由	To 至

^{*}Types of extra-curricular activity include academic, sport and musical (for example Mathematics Olympiad, basketball team and choir). 課外活動種類包括學術、體育和音樂(例如奧數、籃球隊和合唱團)。

Community Services (if any) 曾參與的義工服務(如適用):

Position 職位	Year 年份	
	From 由	To 至
	Position 職位	Position 職位 ————

Information of referres (if any):

推薦人資料(如適用):

Name in English 英文姓名	Name in Chinese 中文姓名	Organization and Position 機構及職位	Relationship to Applicant 與申請人關係
Signature of Parent/Guardi 家長/監護人姓名及簽署 Name of Parent/Guardiar 家長/監護人姓名及簽署		Date: ————————————————————————————————————	

Documents to be attached with the S.1 application form 以下文件需連同中一入學申請表一併遞交

- □ a copy of the Birth Certificate and Hong Kong Identity Card of the applicant 申請人之出生證明文件及香港身份證副本□ a copy of P.5 1st Term and 2nd Term Report Card and P.6 1st and 2nd Term Report Card of the applicant 申請人之小五全年及小六全年成績表副本□ a copy of P.6 Student Record Form (issued by EDB) 由教育局發出的「小六學生資料表」副本□ a copy of Admission Slip (issued by EDB)
 - 由教育局發出的「入學註冊証」副本
 □ a copy/copies of certificates or awards of extra-curricular activities (if any) (not more than two pages of A4 paper size) 課外活動的證書或獎狀副本(如有)(內容不可多於兩張 A4 紙)

[#]Please specify the name of organization if the extra-curricular activity is not intra-school.

如參與的課外活動非校內活動,請註明參加機構名稱。



基督教女青年會丘佐榮中學 The Y.W.C.A. Hioe Tjo Yoeng College

6 Sheung Wo Street, Homantin, Kowloon, Hong Kong.
Tel: 27117159 Fax: 27142958 Email: http://www.htyc.edu.hk

Notes for Applicants 報名須知

The application period for S.1 Admission (Reserve) 2020-2021 on July 7, 2020 (9:00 a.m. to 12:00 noon; 2:00 p.m. to 3:30 p.m.). The Application Form can be downloaded from the school website or obtained from the school during office hours (Monday to Friday: 9:00 a.m. to 4:30 p.m.; Saturday: 9:30 a.m. to 12:00 noon).

來年中一入學(候補)申請日期為 2020 年 7 月 7 日 (上午 9 時至中午 12 時;下午 2 時至下午 3 時 30 分),申請人可於本校網頁內下載申請表格,或於辦公時間內親臨本校索取 (星期一至五上午 9 時分至下午 4 時 30 分;星期六上午 9 時 30 分至中午 12 時)。

2. The completed S.1 application form (Reserve), together with required documents*, should be submitted to the school <u>in person</u> during office hours before deadline. Application will not be processed unless all required documents are submitted. The required documents are as follows:

申請人須於截止日期前辦公時間內,<u>親身</u>到本校遞交已填妥的中一入學申請表(候補)及 所需文件[‡]。如未能於遞交表格時連同所有所需文件,有關申請概不受理。所需文件詳情 如下:

- a copy of the Birth Certificate <u>and</u> Hong Kong Identity Card of the applicant*
 申請人之出生證明文件及香港身份證副本*
- a copy of P.5 <u>1st Term and 2nd Term</u> Report Card and P.6 <u>1st Term and 2nd Term</u> Report Card of the applicant*
 申請人之小五全年及小六全年成績表副本*
- a copy of P.6 Student Record Form (issued by EDB)*
 由教育局發出的「小六學生資料表」副本*
- a copy of Admission Slip (issued by EDB)*
 由教育局發出的「入學註冊証」副本*
- a copy/copies of certificates or awards of extra-curricular activities (if any) (not more than two pages of A4 paper size)

課外活動的證書或獎狀副本*(如有)(內容不可多於兩張 A4 紙)

No photocopying service will be provided.

本校不會提供影印服務。

- * Please add "Copy" on all copies of original documents. 請於所有副本文件上加上「副本」二字。
- 3. The school's assessment criteria for S.1 admission is based on (a) applicant's academic results (50%), (b) applicant's performance in admission interview (40%) and (c) applicant's non-academic performance (e.g. conduct, ECA participation and community services participation etc.) (10%). For the minimum requirements, applicants shall have obtained Grade A or above in any two subjects of Chinese Language, English Language or Mathematics in P.6 and Grade B or above in conduct in P.6.

本校中一收生準則基於(一)申請人之學業成績(50%)、(二)申請人之入學面試表現(40%)及(三)申請人之非學術表現(如操行、參與的課外活動及參與的義工服務等)

- (10%)。本校設有最低收生要求,申請人需於小六中文、英文或數學科中其中兩科獲取 甲級或以上,並於小六獲取乙級或以上的操行。
- 4. Only shortlisted applicants will be granted an interview. The interview arrangement will be notified by phone shortly afterwards. Applicants do not need to wait for the result in school after application submission. The administration fee (HK\$20 in cash) will be collected on the interview day.

只有合適的申請人會於稍後時間,獲電話通知面試的安排,申請人交表後毋須於本校等候結果。面試當天會收取港幣\$20 現金作行政費。

 Applicants need to submit a new application (i.e. a S.1 application completed form and required documents) even they have applied our S.1 Discretionary Place 2020-2021 before.

如申請者於早前曾申請本校的自行分配學位分配 2020-2021,亦需重新遞交申請(即已填 妥的中一入學申請表(候補)及所需文件)。

- 6. Application forms, administration fees and all other documents submitted cannot be retrieved in regardless of whether the application is successful or not. 無論申請成功與否,已提交之中一入學申請表、行政費及所有其他文件一經遞交,一概不得退還。
- 7. All personal data collected in the application form and required documents will be used for S.1 admission procedure only.

遞交的申請表格及所有文件內所提供的個人資料,只用作中一收生程序之用。